
Protokoll styrelsemöte Borås Bandy 
 
 
Extra styrelsemöte  
Datum: 2022-08-26 kl 18.00 
 
Plats: Digitalt via Whatsapp 
 
Närvarande: Peter Fredriksson 

Magnus Chröisty 
  Emil Edberg 
  Maria Magnusson 
  Tomas Wennström 

Niklas Wennström 
Samuel Kjellqvist 

 
Ej närvarande:  
   
 
 

o Extra mötet avser diskussion kring val av budget och val av serie för A-laget. 
 

o Huvudfrågorna att ta ställning till är klubbens ekonomi och truppen. 
 

o Budget 2 innebär större ekonomisk risk med högre kostnader för bl.a 
två ryska spelare. 
Truppen har blivit informerad om att kommande säsong kommer ha 
kostnadsfokus och att klubben behöver spara pengar. Förståelse kring 
detta finns i laget. 
Det kommer finnas en praxis för vilka kostnader som kommer vara ok. 
 
Just nu är inriktningen att det kommer gå två bilar som får 
milersättning (Palle + 1 till) 
Förslag under mötet: Milersättning om ekonomin klarar det. Något för 
styrelsen att diskutera vidare kring. 
 
Många i laget är villiga att hjälpa till för att stärka ekonomin i klubben. 
 
Niklas kontaktar Bobby för att se om han kan hjälpa till med det 
administrativa kring de ryska spelarna. 

 
o Magnus fick många att kontakta efter mötet med Effektiv som 

förhoppningsvis kan generera nya sponsorintäkter. 
 

 
 

o Efter diskussion och alla fått rösta valdes budget 2 som innebär två ryska 
spelare och spel i division 1. 

 
 
Vid protokollet    Justeras    Justeras 
 
 
…………………………  ………………………….  …………………… 
Maria Magnusson   Tomas Wennström   Namn justerare 


